



Ort Digitalt	Plats Teams
<p>Närvarande: Ponthus Jessmor, Oskar Johansson, Sofia Friman, Annie Roos, Björn Jönsson, Nanny Ytterbring (deltog ej då mötet återupptogs efter ajournering), Anders Ödman Adjungerande: Sandra Karlsson (GS) Vid protokollet: Birgitta Ipsonius</p>	Närvarande
Ordförande Ponthus Jessmor öppnade mötet och hälsade alla välkomna.	§ 1 Öppnande av mötet
BESLÖT att godkänna föredragningslistan	§ 2 Föredragningslista
BESLÖT att utse Björn Jönsson att jämte ordföranden justera dagens protokoll.	§ 3 Val av justeringsperson
BESLÖT att godkänna föregående protokoll FS02-23 och lägga föregående protokollet till handlingarna.	§ 4 Föregående protokoll
<p>Skriftlig rapport från FO har inkommit och handlade om senaste tidens arbete. Skriftlig rapport från GS som handlade om personalfrågor såsom anställningsavtal efter omorganisationen samt arbetet kring förberedelser av Förbundsmötet 2023.</p> <p>BESLÖT att notera rapporten från förbundsordförande att notera rapporten från generalsekreterare</p>	§ 5 Rapporter
<p>Oscar arbetar för närvarande med bokslutet som ligger bra till tidsmässigt.</p> <p>BESLÖT att notera informationen.</p>	§ 6 Ekonomi
<p>GS Sandra gav en muntlig personaluppdatering.</p> <p>BESLÖT att notera informationen kring personalfrågor</p>	§ 7 Personaluppdatering
<p>Arbetsutskottet (AU) har berett ärendet och föreslår vissa förändringar i Delegationsordningen. Det handlar främst om ansvar i vissa frågor från FS till AU för att få snabbare hantering av desamma.</p> <p>BESLÖT att fastställa Delegationsordning 6.0</p>	§ 8 Delegationsordning 6.0



<p>BESLÖT att understödja justering av stadgan för att stryka löftesbunden samt att ge Ponthus och Oscar i uppgift att återkoppla densamma till riksstyrelsen att notera diskussionen om förändringar i stadgan att uppdra Ponthus Jessmor och Björn Jönsson att utarbeta ett förslag kring förändringar i stadgan i enlighet med styrelsens diskussion</p>	<p>§ 9 Riksstyrelsens förslag kring stadgar</p>
<p>Anna Stenström har undersökt möjligheten för ett projekt kring maskrosbarn samt att genomföra en workshop för våra medlemmar med syftet att förkovra sig i frågan.</p> <p>BESLÖT att uppmuntra vidare arbete kring projektet</p>	<p>§ 10 Projekt maskrosbarn</p>
<p>Hantverksarrangemanget För händer har ansökt om bidrag för sin kurshelg 3–6/6 2023. Ett medskick från förbundsstyrelsen till arrangörerna är att vinsten ska läggas på posten buffert.</p> <p>BESLÖT att bevilja ansökan om bidrag per 70 000 kr till arrangemanget För Händer 2023</p>	<p>§ 11 För händer</p>
<p>Sofia informerade att arbetsgruppen för Förbundsmöte 2023 är i gång och arbetet som går framåt.</p> <p>BESLÖT att notera informationen</p>	<p>§ 12 Förbundsmöte 2023</p>
<p>Oscar ställde frågan till FS om arbetet ska fortgå då arbetsbelastningen i FS i nuläget är hög.</p> <p>BESLÖT att bordlägga frågan till styrelsens möte i augusti</p>	<p>§ 13 E-bas eller Scoutnet</p>
<p>BESLÖT att milersättningen i förbundet utgår till högsta skattefria bilersättning att beslutet träder i kraft per den 1/3 2023 att kansliet informerar om FS beslut</p>	<p>§ 14 Revidering av milersättning för ideella</p>
<p>Genomgång av pågående ärenden i beslutsloggen gjordes.</p>	<p>§ 15 Pågående ärenden/uppdrag från beslutsloggen</p>



<p>Process för ny nykterhetsrörelse Ponthus redogjorde för hur styrelsens önskan om utökad tidsfrist mottogs av övriga i FO-gruppen, vilket gav reaktioner på att förbundsstyrelsen tagit ett tråkigt beslut. Annie och Anders har haft möte med förbundets verksamhetsrevisorer kring vårt arbete i processen för ny nykterhetsrörelse som gav FS rekommendationen att fortsätta arbetet. Styrelsemötet ajourneras måndag 27/2 22.11 och upptas tisdag 28/2 20.00 Mötet inleddes med ett samtal med FO-gruppen och hur olika budskap oss emellan uppfattats. Mötet klargjorde olika frågeställningar samt missuppfattningar från alla parter.</p> <p>Månens scoutkår Frågor har inkommit från Månens scoutkår avseende det av NSF utbetalda aktivitetsstöd för 2021.</p> <p>Kanotledarkurs 3.0 Kanotledarkurs 3.0 har 12 anmälda deltagare och kommer att genomföras.</p> <p>Medlemsutvecklingspatrullen Björn och Sandra lyfte frågan angående att medlemsutvecklingspatrullen har meddelat missnöje med stödet från förbundsstyrelsen</p> <p>BESLÖT att bidra med ekonomiska medel enligt projektunderlaget Oscar Johansson reserverade sig mot beslutet att uppdra AU att hantera ärendet avseende Månens scoutkårs aktivitetsstöd för 2021 att notera informationen om Kanotledarkurs 3.0 att notera informationen om medlemsutvecklingspatrullen</p>	<p>§ 16 Övriga frågor</p>
<p>Nästa möte FS05-23 18-19 mars Kungshol FS06-23 3 april Digitalt FS07-23 5-7 maj Ransberg</p>	<p>§ 17 Nästa möte</p>
<p>Ordförande Ponthus Jessmor tackade för visat intresse och avslutade mötet.</p>	<p>§ 18 Mötets avslutande</p>

Sekreterare

Birgitta Ipsonius

Justerare

Björn Jönsson